

No. 12951. INTERNATIONAL SUGAR AGREEMENT, 1973. CONCLUDED AT GENEVA ON 13 OCTOBER 1973¹

N° 12951. ACCORD INTERNATIONAL DE 1973 SUR LE SUCRE. CONCLU À GENÈVE LE 13 OCTOBRE 1973¹

ACCESSION

Instrument deposited on:

14 November 1975

ARGENTINA

(With effect from 14 November 1975.)

Registered ex officio on 14 November 1975.

ADHÉSION

Instrument déposé le :

14 novembre 1975

ARGENTINE

(Avec effet au 14 novembre 1975.)

Enregistré d'office le 14 novembre 1975.

No. 14084. AGREEMENT BETWEEN THE UNITED NATIONS (UNITED NATIONS DEVELOPMENT PROGRAMME) AND THE GOVERNMENT OF THE REPUBLIC OF GUINEA-BISSAU CONCERNING ASSISTANCE BY THE UNITED NATIONS DEVELOPMENT PROGRAMME TO THE GOVERNMENT OF GUINEA-BISSAU. SIGNED AT BISSAU ON 23 JUNE 1975²

N° 14084. ACCORD ENTRE L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES (PROGRAMME DES NATIONS UNIES POUR LE DÉVELOPPEMENT) ET LE GOUVERNEMENT DE LA RÉPUBLIQUE DE GUINÉE-BISSAU RELATIF À UNE ASSISTANCE DU PROGRAMME DES NATIONS UNIES POUR LE DÉVELOPPEMENT AU GOUVERNEMENT DE GUINÉE-BISSAU. SIGNÉ À BISSAU LE 23 JUIN 1975²

DEFINITIVE ENTRY INTO FORCE

The above-mentioned Agreement came into force definitively on 12 November 1975, upon receipt by the United Nations Development Programme of the notification from the Government of Guinea-Bissau of its ratification, in accordance with article XIII(1).

Registered ex officio on 12 November 1975.

ENTRÉE EN VIGUEUR DÉFINITIVE

L'Accord susmentionné est entré en vigueur à titre définitif le 12 novembre 1975, date de réception par le Programme des Nations Unies pour le développement de la notification de ratification du Gouvernement de Guinée-Bissau, conformément à l'article XIII, paragraphe 1.

Enregistré d'office le 12 novembre 1975.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 906, p. 69, and annex A in volumes 915, 917, 920, 925, 931, 936, 940, 945, 948, 950, 951, 954, 955, 957, 958, 960, 964, 972, 983 and 985.

² *Ibid.*, vol. 972, p. 245.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 906, p. 69, et annexe A des volumes 915, 917, 920, 925, 931, 936, 940, 945, 948, 950, 951, 954, 955, 957, 958, 960, 964, 972, 983 et 985.

² *Ibid.*, vol. 972, p. 245.